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 اجرای رتبه بندی معلمان 
با بودجه ۳۸ هزار میلیاردی 

مشاور وزیر آموزش و پرورش در امور تشکل های فرهنگیان گفت: ایجاد 
رقابت و انگیزه بین معلمان از اهداف رتبه بندی معلمان است.

 ســید بابک هاشــمی نکو  افزود: رتبه بندی  معلمان بیش از ۱۰ سال 
بود در نوبت اجرا بود و 5هزار میلیارد تومان پیشــنهاد دولت قبل برای 
اجرای آن بود که در دولت ســیزدهم با ۳۸ هزار میلیارد تومان بودجه، 
آمــاده اجرا اســت و ایــن موضوع در شــرایطی اتفاق افتاد کــه دولت در 

تنگنای مالی بود. 
هاشــمی نکو ادامــه داد: بــا تلاش هــای انجــام شــده در زمینــه بیمه 
تکمیلی فرهنگیان قرارداد خوبی منعقد شــده، در بحث سهام مالکانه 

در صندوق ذخیره هم اقدامات مطلوبی انجام شده است.
مدیرکل دفتر امور اجتماعی اســتانداری آذربایجان غربی نیز گفت: 
تعلیم و تربیت تعطیلی ندارد و معلمان، ایثارگران این سنگر هستند.

طاهــر بخشــایی ادامــه داد: مدارســی در اســتان آذربایجــان غربــی 
داشــتیم که ۱۲ سال نیمه تمام رها شــده بودند و در سال جاری به اتمام 
رســید و اگر امروز شــاخص های فضای آموزشــی در اســتان تغییر کرده 
و رشــد داشته در ســایه تلاش های مسئولان اســتان و حمایت های ویژه 

استاندار آذربایجان غربی بوده است.

معاون بنیاد مستضعفان خبر داد

توزیع 2 میلیون بسته معیشتی در مناطق محروم
معــاون بنیاد مســتضعفان، جزئیــات برنامه هــای این بنیاد بــرای رفع 
ســوء تغذیه خانواده هــای نیازمنــد، زنــان بــاردار و مــادران شــیرده در 
معــرض ســوء تغذیه را کــه تا امــروز بیــش از هزارمیلیــارد تومــان برای 

اجرای آن تخصیص داده شده، تشریح کرد.
وحیــد خاویــی اظهــار کرد: برنامــه رفــع ســوء تغذیه در مناطق هدف 
محرومیت زدایی بنیاد مستضعفان با توزیع سبد غذایی و در سایر نقاط 
محــروم نیــز این برنامه بــرای خانواده های محروم دارای مادر شــیرده و 
زنــان بــاردار در معرض ســوءتغذیه به صــورت پرداخت نقــدی اجرایی 

می شود.
وی بــا بیــان اینکه این بســته ها به صــورت ماهانه یا ۲ مــاه یک بار به 
مــادران شــیرده و زنــان بــاردار در معرض ســوء تغذیه تعلــق می گیرد، 
خاطرنشان کرد: در سال جاری بنیاد مستضعفان برای اجرای این طرح 
مبلــغ ۱۷۰ میلیــارد تومــان تخصیــص داده و این بســته ها طــی ۱۸ ماه 

حیاتی به جامعه هدف این طرح ارائه می شود. 
بنیاد مســتضعفان عــلاوه بر اجــرای برنامه رفع ســوءتغذیه مادران 
شیرده و زنان باردار مناطق محروم، برنامه های عمومی را در قالب این 
هدف با توزیع بســته های معیشــتی و لبنی اجرایی کرده اســت. طی این 
مدت بســته های معیشتی در ۲ قالب بسته های خشک شامل حبوبات، 
برنــج، مرغ، گوشــت و اقلام پروتئینی و بســته های لبنی برای ۳ جامعه 
مددجویان کمیته امداد، مددجویان بهزیستی و زندانیان نیازمند توزیع 

شده است.
خاویی افزود: از اســفند ماه ســال گذشــته تــا امروز بالغ بــر ۲ میلیون 
بســته معیشــتی و لبنی توســط بنیاد مستضعفان توزیع شــده که حدود 

۹۵۰ میلیارد تومان برای تهیه این بسته ها تخصیص داده شد.

رئیس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس کشور:

نیمی از مدارس کانکسی کشور تا دهه فجر امسال 
جمع آوری می شود

رئیــس ســازمان نوســازی، توســعه و تجهیــز مدارس کشــور با اشــاره به 
تأمین چهار هزار میلیارد ریال برای جمع آوری مدارس کانکســی کشور 
گفت: تا دهه فجر امســال ۵۰ درصد مدارس کانکســی کشور جمع آوری 

می شود.
حمیدرضــا خان محمدی با اشــاره بــه اینکه مدارس ســنگی تا پایان 
ســال ۱۴۰۳ از سراســر کشــور برچیــده خواهنــد شــد، افــزود: بیشــتر این 

مدارس در حاشیه زاگرس قرار دارند.
وی بــا اعــلام اینکــه مــدارس ســاخته شــده از مصالــح ســاختمانی 
جایگزین مدارس ســنگی خواهند شــد، گفت: تمامی مدارس کانکســی 

که بیش از ۱۰ دانش آموز دارند نیز جمع آوری می شوند.
رئیس ســازمان نوســازی، توســعه و تجهیز مدارس کشوربا اشاره 
به اینکه یکی از اقدامات مهم دولت ســیزدهم بحث مردمی ســازی 
است، افزود: خیران مدرسه ساز نماد مشارکت مردمی هستند و ۷۵ 
درصــد پروژه های مدرسه ســازی در کشــور به صورت مشــارکتی اجرا 

می شوند.
وی در ادامــه بــا بیان اینکه یکهــزار و ۸۰۰ طرح مدرسه ســازی در 
خوزســتان وجــود دارد، افزود: در ســال تحصیلی جــاری ۸۸۰ طرح 
مدرسه ســازی در اســتان خوزســتان تکمیــل شــده و بــه بهره برداری 

می رسد.
وی ادامــه داد: آنهایی که ادعا می کننــد حقوق زنان در ایران رعایت 
نمی شــود، بداننــد کــه ۲۰ درصــد خیــران مدرسه ســاز ایــران را بانــوان 
تشــکیل می دهند، زنان در جامعه ایران دارای جایگاه بالایی هستند که 

توانسته اند در زمینه مدرسه سازی بسیار فعال باشند.
خــان محمــدی اظهار داشــت: با وجود شــرایط پیش آمده ناشــی از 
اغتشاشــات اخیر، جشــنواره خیران مدرسه ســاز با حضور گسترده مردم 

در کشور در حال برگزاری است.

 ثبت نام بیش از ۳۶۵ هزار داوطلب 
در آزمون کارشناسی ارشد

مشــاور رئیس و مدیرکل روابط عمومی ســازمان سنجش آموزش کشور 
گفــت: از آغــاز فراینــد ثبت نام، بیــش از ۳۶۵ هزار داوطلــب در آزمون 

کارشناسی ارشد ثبت نام کرده اند.
دکتــر علیرضا کریمیان ضمن اعلام ایــن خبر، اظهار کرد: داوطلبان 
در صورتی که دارای شــرایط و ضوابــط عمومی و اختصاصی مندرج در 
دفترچــه راهنمــای شــرکت در آزمون هســتند، می تواننــد حداکثر در دو 

رشته امتحانی اصلی و شناور ثبت نام کنند.
وی گفت: داوطلبانی که علاوه بر رشــته  امتحانی اصلی )رشــته  اول ( 
علاقه مند به  شــرکت در رشته  امتحانی دوم )رشته شناور( هستند، لازم 
اســت کدرشــته  امتحانی دوم را نیــز در تقاضانامه ثبت نــام درج کنند و 
این دســته از داوطلبان می بایســت برای رشــته امتحانی دوم یک  کارت 
اعتباری دیگر، به مبلغ ۲۳۰ هزار تومان )دو میلیون و سیصدهزار ریال( 

علاوه بر کارت اعتباری اول خریداری کنند.
بــه  توجــه  بــا  کــرد:  رئیــس ســازمان ســنجش خاطرنشــان  مشــاور 
محدودیــت زمانــی تــا برگــزاری آزمــون و ضــرورت اقدامــات پیوســته 
اجرایی برای آماده سازی و حوزه  بندی، کارت آزمون، دفترچه  سؤالات و 
پاسخنامه ها، امکان تمدید مهلت ثبت نام وجود ندارد و ضروری است 

داوطلبان در فرصت باقی مانده ثبت نام کنند. 
آزمون کارشناسی ارشد ناپیوسته سال ۱۴۰۲ در روزهای پنجشنبه ۱۱ و 

جمعه ۱۲ اسفند ماه سال ۱۴۰۱ برگزار خواهد شد.

طرح فروشی در روز آلوده پایتخت
گزارش »ایران« از تداوم آلودگی هوای تهران

مدارس و دانشگاه های تهران دوباره مجازی شد

 
کمیتــه اضطرارآلودگــی هــوای تهــران 
پــس از گذشــت یــک هفتــه از تشــدید 
آلایندگی هــا در تهــران بالاخــره دیروز 
را  مصوباتــی  و  داد  جلســه  تشــکیل 
کــرد.  اعــلام  تهران نشــین ها  بــرای 
ایــن جلســه درحالــی برگــزار شــد کــه 
شاخص کیفیت هوای تهران همچنان 
»ناســالم« بــرای همــه گروه هــا بــود و 
پیش بینــی  براســاس  وضعیــت  ایــن 
ســازمان هواشناســی تــا روز سه شــنبه 
ادامــه دارد و قــرار اســت، سه شــنبه را 
هم به آلوده ترین روز این هفته تبدیل 
کنــد! دیــروز شــاخص آلودگــی هــوا با 
عــدد ۱5۷، دوبــاره رنــگ ۲۳ ایســتگاه 
ســنجش کیفیت هوا را قرمــز کرد و بار 
دیگــر منطقه ۱۹ را با شــاخص ۱۹۹، در 
صــدر آلوده تریــن مناطق تهــران قرار 
داد. اســتمرار پایــداری هــوا همچنیــن 
موجب شــد تــا مجازی شــدن مدارس 
در همــه مقاطــع به هفته دوم کشــیده 
شــود و دانشــگاه ها نیز کــه اواخر هفته 
پیش مجازی شده بودند، برای سه روز 

متوالی بار دیگر مجازی شوند!
آن طــور کــه عابــد ملکــی، معــاون 
هماهنگــی امــور عمرانــی اســتانداری 
تهــران بعــد از جلســه کمیتــه اضطرار 
آلودگی هــوا اعلام کرده اســت، امروز، 
فردا و سه شــنبه )۲۷، ۲۸ و ۲۹ آذرماه( 
در  تهــران  دانشــگاه های  و  مــدارس 
تمامی مقاطع )به جز شهرســتان های 
فیروزکوه، دماوند و پردیس( به شــکل 
غیــر حضــوری دایــر و مهــد کودک هــا 

و پیش دبســتانی ها در تهــران بــه  جــز 
دماونــد  فیروزکــوه،  شهرســتان های 
و پردیــس نیــز تعطیــل خواهنــد بــود. 
پیشــنهاد  بــه وزارت کشــور  همچنیــن 
داده شــده تــا ســاعت کاری ادارات دو 
ســاعت کاهش پیدا کنــد که در صورت 
تأییــد این موضوع ابلاغ می شــود. این 
کار بــا هــدف کاهش بار ترافیکی شــهر 

انجام می شود.
موافقــت با مرخصی مادران دارای 
فعالیــت  توقــف  و  محصــل  فرزنــد 
کارخانه های تولید شــن و ماســه تا روز 
چهارشــنبه نیــز از دیگــر مصوبات این 

کمیته بود.
ë  فروش طرح ترافیــک دوباره متوقف

شد
با وجود آنکه شــاخص آلایندگی ها 
در تهــران در ایــن چنــد روز بــا کمــی 
بــه  و  داشــته  صعــودی  ســیر  نوســان 
ســمت بهتر شــدن پیش نرفته اســت، 
اقدامــی  تهــران دیــروز در  شــهرداری 
عجیــب اقدام به فروش طرح ترافیک 
دیــروز  ترافیــک  طــرح  فــروش  کــرد. 
درحالــی از ســر گرفتــه شــد کــه پیــش 
از ایــن بــه عنوان یــک اقدام کاهشــی، 
برای چند روز متوقف شده بود. کمیته 
اضطــرار البته دیــروز با ممنــوع اعلام 
کــردن فــروش طــرح ترافیــک در ایــن 
ســه روز، موجب شــد تــا رونــد فروش 
طــرح متوقف شــود! با ایــن همه برای 
شــهروندان ایــن ســؤال پیــش آمــد که 
ترافیــک  طــرح  اجــرای  از  هــدف  آیــا 
شــهرداری  بــرای  درآمدزایــی  صرفــاً 
تهران اســت و آیا اجــرای این طرح در 
محــدوده مرکــزی در حالی  که ترافیک 

تهــران این روزها به کل شــهر ســرایت 
اساســاً  اســت؟  منطقــی  کــرده،  پیــدا 
اجرای طرح های ترافیکی تا چه اندازه 
بر کاهش ترافیــک و به تبع آن کاهش 

آلودگی هوا تأثیر گذاشته اند؟
معــاون  رازقــی،  محمــد  ســرهنگ 
عملیات پلیــس راهور تهــران بزرگ با 
بیان اینکه اگــر فروش طرح ترافیک در 
روزهای آلوده، متناسب با سقف تعیین 
شده باشــد، خللی به اجرای طرح وارد 
نمی کند، به »ایــران« می گوید: »هدف 
از اجــرای طرح هــای ترافیکــی، کاهش 
بویــژه  و  تــردد غیرضــروری خودروهــا 
تک سرنشین ها و پاکســازی ترافیکی در 
محــدوده مرکــزی اســت. بنابرایــن اگر 
فروش طــرح بی توجه بــه این موضوع 
انجام شــود، باعث ترافیک و در نهایت 

افزایش آلایندگی ها می شود. اگرچه ما 
شــاهد بودیــم در چند دوره در گذشــته 
از  و بیشــتر  ایــن ســقف رعایــت نشــد 

سهمیه فروختند.«
او بــا انتقاد نســبت بــه اجرای طرح 
کاهــش می گوید: »در طــرح جایگزین 
زوج و فرد موســوم به طرح کاهش نیز 
مــا بــا ارائــه ۲۰ روز ســهمیه در ۹۰ روز 
باعــث می شــویم کــه ســفرها از ســوی 
مردم کنترل شــده باشــد و این موجب 
افزایــش ترافیــک در اواخــر مــاه آخــر 
هــر فصــل می شــود، به طوری کــه ما با 
حجــم ترافیک در اواخر اســفند، آذر و 
شــهریور مواجهیــم کــه در آلودگی هوا 

نیز خودش را نشان می دهد.«
ســرهنگ رازقــی بــا بیــان اینکــه در 
شــرایط آلودگــی هوا و حالــت اضطرار 

نبایــد با فــروش طــرح اجازه تــردد به 
»مشــکل  می گویــد:   داد،  را  خودروهــا 
فقط خودروها نیســتند و مــا هم اکنون 
هــم  موتورســیکلت ها  معضــل  بــا 
مواجهیــم کــه هیــچ ضابطــه ای برای 
ترددشــان به محــدوده مرکــزی وجود 
نــدارد. در حالــی  کــه حــدود 4 میلیون 
موتورســیکلت در تهران تردد می کنند 
کــه هر کدام بــه اندازه چندیــن خودرو 
در  بویــژه  می کننــد،  تولیــد  آلودگــی 
منطقه ۱۱ و ۱۲ که بشدت تردد دارند.«

وی با بیان اینکــه ابزارهای ما برای 
نیســت،  کارآمــد  آلایندگــی  کاهــش 
می گوید: »باید برای موتورســیکلت ها 
منــع ورود تعییــن کنیــم. ضمــن آنکه 
در کنــار برنامه ریــزی بــرای اقدامــات 
بلندمدت، دســتگاه ها را موظف کنیم 

تا به ســهم خود در اجرای قانون هوای 
پاک عمل کنند. چرا که در حال حاضر 
بســیاری از کلانشــهرهای بزرگ دنیا با 
معضــل ترافیــک دســت و پنجــه نرم 
می کنند، اما مشکل آلودگی هوا به این 
شــدت ندارند که البته عوامل بسیاری 

دخالت دارد.«
ë  اگر هــوای پاک می خواهیــم، بهترین

خدمات را در مترو ارائه دهیم
بهره بــرداری  شــرکت  مدیرعامــل 
متــروی تهــران و حومــه با بیــان اینکه 
متــروی تهــران بــه عنــوان پاک تریــن 
کشــور،  در  حمل ونقــل  مجموعــه 
توانســته اســت جایــگاه خوبــی را بین 
کشــورهای دیگــر داشــته باشــد، گفت: 
متــروی تهــران از نظــر طــول خطوط، 
تعــداد خطــوط و ایســتگاه ها رتبه اول 
را در خاورمیانــه دارد و از نظــر طــول 
خطــوط در جهــان رتبــه ۲۰ و در آســیا 

جایگاه ۱۶ را دارد.
مســعود درســتی بــا بیــان اینکه در 
حــال حاضــر ۱۲۹ رام قطــار AC و ۴۲ 
دو،  یــک،  خطــوط  در   DC قطــار  رام 
ســه، چهار، شــش و هفت متــرو و ۲۶۰ 
در  لکوموتیــو   ۶۶ و  دوطبقــه  واگــن 
خــط ۵ متــرو در حــال ســرویس دهی 
به شــهروندان هســتند، گفــت: یکی از 
راه های نجات تهران از بحران آلودگی 
هوا توسعه شــبکه مترو است، در حال 
حاضــر متــروی تهــران و حومــه بــا ۷ 
خــط و ۱۴۴ ایســتگاه، ذاتــاً منطبــق بــر 
اهداف زیســت محیطی عمــل می کند 
و توانســتیم از ابتــدای بهره بــرداری از 
متــرو ۱۰ میلیــارد و ۵۹۹ میلیون و ۱۳۶ 

هزار و ۶۹۶ سفر را ثبت کنیم.
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حمیده امینی فرد
خبرنگار

اعضــای  ۱۰ســاله  دغدغــه  و  مطالبــه 
صندوق ذخیره فرهنگیان در خصوص 
تصویــب  از  مالکانــه،  ارزش  مبحــث 
قطعی طــرح ارزش مالکانــه در هیأت 
امنای صندوق کماکان از مســائل مهم 
و مــورد پیگیــری اســت. به گفتــه مدیر 
عامل مؤسسه، خدمات متمایزی برای 
اعضــای صنــدوق از جملــه خــودروی 
طــرح  و  شــاغلین  بــرای  لیزینگــی 
بیمه نامه مســتمری ویژه بازنشستگان 
در نظــر گرفته شــده اســت. حمیدرضا 
نجف پورکــردی در گفت و گو با »ایران« 
دربــاره ایــن خدمــات متمایــز توضیح 
در  فرهنگیــان  ذخیــره  صنــدوق  داد: 
سال های گذشــته با رهاوردهای خوبی 
مواجه بــود و اکنون چهــار هلدینگ در 
حوزه خدمات، ساختمانی، پتروشیمی 
و ســرمایه گذاری دارد که با ۶۰ شرکت، 
مجموعه معظمی را شکل داده است. 

مدیرعامل مؤسســه صندوق ذخیره 
فرهنگیــان یکــی از چالش هــای بــزرگ 
در  مــدت  طولانــی  تأخیــر  را  صنــدوق 
تعییــن تقویــم و تحویــل ارزش مالکانه 
بــه اعضــای مؤسســه دانســت و تصریح 
کــرد: در جامعه فرهنگیــان این موضوع 
مورد توجه جدی اســت و جامعه هدفی 
حدود یک میلیون و ۶۰۰ هزار نفر شامل 
بــر  در  را  بازنشســته  و  شــاغل  اعضــای 

می گیرد. 
وی بــا اشــاره به اینکه در ســال های 
گذشــته اقداماتــی در زمینــه محاســبه 
و  گرفــت  صــورت  مالکانــه  ارزش 

بــا  گفــت:  شــد،  انجــام  کار  مقدمــات 
حضــور  و  ســیزدهم  دولــت  اســتقرار 
افــراد جدید در هیأت مدیــره، کارگروه 
ویــژه ای بــا محوریــت اعضــای هیــأت 
امنا شــکل گرفــت، کار آسیب شناســی 
شــد و بالاخره طــرح ارزش مالکانه به 

تصویب هیأت امنا رسید. 
دکتر نجف پورکردی با اشاره به فرایند 
تعیین، تســهیم و تحویل ارزش مالکانه 
گفــت: برخــی شــرکت ها تــا ســال آینده 
بورســی خواهند شد و به محض این کار، 
فراینــد تحویــل ارزش انجــام می شــود، 
شــرکت  پنــج  حاضــر  حــال  در  اگرچــه 
زیرمجموعه مؤسســه بورســی هســتند و 
گام هایــی بــرای بورسی شــدن ۹ شــرکت 
برداشتیم و در تعامل بورس و فرابورس 

کار بورسی شدن را انجام می دهیم. 
تعییــن  در  اینکــه  بــه  اشــاره  بــا  وی 
ارزش مالکانه ارزش تک تک شــرکت ها 
بــه تاریخ روز احصــا خواهد شــد، افزود: 
دربــاره نحــوه تحویــل ارزش مالکانه نیز 
بایــد گفــت کــه همــه اعضــای شــاغل و 
بازنشسته مشمول این طرح خواهند شد 
و سهام بازنشستگانی که قبلًا از صندوق 

خارج شده اند به آنها تحویل می شود. 
مدیرعامل مؤسســه با اشاره به اینکه 
فرهنگیــان بازنشســته می توانند ســهام 
خود را نقد یا از مزایای آن استفاده کنند، 
بیان داشــت: البتــه ما به دنبــال تقویت 
روابــط با بازنشســتگان و تداوم عضویت 
آنهــا در مؤسســه هســتیم، بنابرایــن ۱۰ 
کــردن  بــرآورده  بــرای  تشــویقی  طــرح 
نیازهــای گوناگــون اعضــای صنــدوق در 
نظــر گرفتیم که خدمات بیمه ای و بیمه 

عمر از جمله آن است. 

ë  ارائه خدمات لیزینگ خودرو به اعضا
دکتــر حمیدرضــا نجف پور کــردی با 
تأکید بر ارائه خدمات شایسته به اعضای 
شاغل مؤسسه، از ارائه چند هزار دستگاه 
خــودروی لیزینگــی با اقســاط بلندمدت 
خبــر داد و گفــت: در تعامــل بــا شــبکه 
خودرویــی توافــق کردیــم تــا چنــد هزار 
دســتگاه خــودرو در قالــب لیزینگ برای 
فرهنگیــان در نظــر گرفته شــود و بزودی 

عملیاتی خواهد شد. 
وی با اشــاره به اینکــه در حال حاضر 
۸۶ درصــد فرهنگیــان عضــو صنــدوق 
هســتند، افزود: بیش از ۵۷ درصد اعضا 
میــزان واریزی خود را تا ســقف ۵ درصد 
افزایــش داده انــد تــا به همان نســبت از 
ســهم دولت و ســودآوری های مؤسســه 

بیشتر برخوردار شوند. 

رونــد  دربــاره  مؤسســه  مدیرعامــل 
بازنشســتگان  سهم الشــرکه  واریــزی 
گفت: از فروردین امســال تاکنون بالغ بر 
۱۲۳۲ میلیارد تومان به حســاب اعضای 
بازنشســته واریز شــده کــه بیــش از ۱۱۱۷ 
میلیــارد تومان آن در مهر ماه ۱۴۰۱ واریز 
شــده اســت. ضمــن اینکــه مــدت زمان 
واریــزی از ســه ماه به حــدود ۲۰ روز پس 
از بازنشستگی و دریافت اطلاعات اعضا 

کاهش پیدا کرده است. 
طرح هــای  ســایر  بــه  اشــاره  بــا  وی 
مؤسســه بــرای ارائــه خدمات بــه اعضا، 
ظرفیــت  از  داریــم  بنــا  کــرد:  تصریــح 
نهضــت مســکن کمــک بگیریــم و برای 
سهامداران تأمین مسکن داشته باشیم.  
دکتر نجف پور اظهار داشت: برای اصلاح 
پرتفوی سرمایه گذاری و مالی مؤسسه در 

نظر داریم هلدینــگ صنعتی و معدنی 
ایجــاد کنیم و به اقتصــاد دیجیتال توجه 
جــدی داشــته باشــیم زیــرا این حــوزه با 
ســرمایه گذاری اندک، بازدهی مناسب و 

پایدار به همراه خواهد داشت. 
ë  ویــژه مســتمری  بیمه نامــه  طــرح 

بازنشستگان 
مدیرعامل مؤسســه صندوق ذخیره 
فرهنگیــان همچنیــن از اجرایــی شــدن 
طرح بیمــه ای با همکاری شــرکت بیمه 
معلــم به منظور پرداخت مســتمری به 
فرهنگیــان بازنشســته عضــو مؤسســه از 
محل سهم الشــرکه آنها خبر داد و گفت: 
پرداخــت مســتمری ماهانه به حســاب 
بیمه شــده یــا ذینفع به نســبت ســرمایه 
شــخص ۳۰ روز پس از ثبت نام، پوشش 
فــوت عادی و فــوت بر اثر حادثــه، وام با 

کارمــزد پاییــن و بــدون ضامن دو ســال 
پــس از ثبت نام، ســود ســالانه تضمینی 
قابل برداشــت و ســود مشــارکت سالانه 
قابل برداشت از مزایای این طرح است. 

دکتر نجف پور با توصیه به فرهنگیان 
بــرای ادامــه عضویــت در مؤسســه پس 
بــه منظــور بهره منــدی  از بازنشســتگی 
از مزایــای ایــن طــرح، افزود: هــدف این 
طــرح، نــگاه ویــژه مؤسســه بــه نیازهای 
فرهنگیــان بازنشســته در بحــث کیفیت 
ســلامت و افزایــش مســتمری در دوره 

بازنشستگی است. 
وی افــزود: از ســایر مزایــای این طرح 
می توان به امــکان برخورداری از مزایای 
بیمــه درمان تکمیلــی بــا پرداخت حق 
از  اســتفاده  همچنیــن  و  انــدک  بیمــه 
تخفیــف بیمه ای در رشــته های مختلف 
خــودرو،  بدنــه  ثالــث،  بیمــه  جملــه  از 

آتش سوزی و... اشاره کرد. 
ë  احیای بانک ســرمایه در دستور کار قرار

دارد 
مدیرعامل مؤسســه صندوق ذخیره 
فرهنگیان احیای بانک ســرمایه را هم از 
دیگر برنامه های مهم عنوان کرد و گفت: 
مسیر احیای بانک به خوبی در حال طی 
شــدن اســت و هماهنگی با تمام اجزای 
حاکمیت با وجود سختی کار انجام شد. 

وی افزود: همچنیــن دیون چند هزار 
میلیارد تومانی به شکل ارزی داشتیم که 
به ریالی تبدیل و بخشــی از نگرانی ما در 
این خصوص رفع شد. در حوزه شفافیت 
نیــز آنچــه که مــورد انتظــار ســهامداران 
بــود در همایــش اخیــر کــه بــا ۸۰ نفــر از 
نماینــدگان اعضــا برگــزار شــد، مطرح و 
ابعاد آن احصا و در مسیر اجرا قرار دارد.

حمیدرضا نجف پور کردی از خدمات صندوق دخیره فرهنگیان خبر داد

از تأمین مسکن تا ارائه خودروی لیزینگی
اکرم رضایی ثانی

خبرنگار

ان
یر

/ ا
ی 

فر
ص

د 
جا

 س
س:

عک
کنا

: ر
س

عک

وزارت  منابــع  و  مدیریــت  توســعه  معــاون 
بهداشت گفت: وزارت بهداشت با تعدیل نیرو 

در هر شکلی مخالف است.
دکتــر بهــروز رحیمــی در دیــدار با مســئولان 
اســتان و هیأت  رئیســه دانشــگاه علوم پزشــکی 
قــم گفــت: اتمام ۲ هــزار پــروژه بهداشــتی را تا 
پایان ســال در دســتور کار داریــم و اعتقاد داریم 
پروژه هــای عمرانی نیمه  تمام حوزه بهداشــت 
نبایــد بــر زمین بمانــد، بلکــه با تکمیــل هرچه 
ســریع تر آن بایــد دغدغــه مــردم را مرتفــع و 
نیازهای آنها در حوزه بهداشت را برطرف کنیم.

معــاون توســعه مدیریــت و منابــع وزارت 
بهداشــت در ادامه گفت: در تلاشــیم که بیانات 
ارتقــای  خصــوص  در  رهبــری  معظــم  مقــام 
حــوزه بهداشــت و نظــام شــبکه حتمــاً انجــام  
شــود و امیدواریــم که بــا حمایت دولــت منابع 
مناســبی برای آن تأمین شود و انتظار داریم که 
نمایندگان محترم مجلس شــورای اســلامی در 
اختصــاص مالیات دخانیات به حوزه ســلامت 
در بودجــه ســال ۱۴۰۲ اقدامــات لازم را انجــام 
دهنــد. وی ضمــن اشــاره بــه اینکه اســتراتژی و 
تمرکز وزارت بهداشت به حوزه بهداشت است، 

خاطرنشــان کــرد: نظــام توزیع نیــروی طرح در 
حوزه پزشکی، بهداشت محور است.

معــاون توســعه مدیریــت و منابــع وزارت 
بهداشــت تأکید کرد: ملاک استخدام در وزارت 
بهداشت پست های سازمانی خالی نیست بلکه 
ملاک نیاز واقعی استان ها و حوزه های مختلف 
اســت و وزارت بهداشــت با تعدیل نیــرو در هر 
شکلی مخالف است. وی از طرح پیشنهاد برای 
تبدیــل وضعیت نیروهای طرحــی دوران کرونا 
بدون آزمون در قالب طرح ساماندهی کارکنان 
دولــت بــا حمایــت مجلــس شــورای اســلامی 

خبــر داد و گفــت: بــرای جبــران کمبــود نیروی 
ناشــی از بازنشســتگی همــکاران و بــرای تأمین 
نیروی موردنیــاز پروژه های بهداشــتی، درمانی 
و آموزشــی قابل افتتاح تا پایان ســال به بیش از 
۱۰۰ هزار نیرو نیازمندیم که امیدواریم ســازمان 
برنامه  و بودجه و سازمان امور اداری استخدامی 
نــگاه ویــژه ای بــه حــوزه ســلامت مردم داشــته 
باشــند و مجــوز موردنیــاز بــرای آن را بــه وزارت 

بهداشت اختصاص دهند.
رحیمــی همچنیــن تصریــح کــرد: در برخی 
از حوزه هــا ممکــن اســت بــا تراکم نیــرو روبه رو 

باشــیم؛ درحالی کــه در حوزه های دیگــر کمبود 
نیرو وجود داشــته باشــد که در حــال بازطراحی 
در نوع و چیدمان نیروها و بازتوزیع آنها هستیم.

نــگاه مدیریتــی در حــوزه منابــع   رحیمــی 
انســانی را نیازمنــد تغییر دانســت و گفت: باید 
از ســرمایه های انســانی موجود اســتفاده بهینه 
صــورت گیــرد و مســیر ارتقــای شــغلی کارکنان 
تســهیل شده و به رفاهیات پرســنلی توجه ویژه 
شود، چراکه تکریم کارکنان نظام سلامت منجر 
بــه ارتقــای انگیــزه و در نتیجه خدمــت بهتر به 

مردم و جامعه می شود.

معاون توسعه وزارت بهداشت اعلام کرد

مخالفت وزارت بهداشت با هرگونه تعدیل نیرو


